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به علیپور گفتم جای پیشرفت داری         

محمدخانی: کریمی می توانست آقای گل هم باشد

فوتبال امروز با زمان شما خیلی فرق 
کرده و ما شاید دو، ســه بازیکن نداشته 
باشیم که بتوانند یک در مقابل یک را به 

خوبی انجام دهند.
 متأســفانه همینطور است. هر تیمی به 
بازیکنی بــا این ویژگی نیــاز دارد. بازیکنی پا 
بــه توپ که آرایش و نظــم دفاعی حریف را به 
هم بزنــد، خوب پاس بدهــد و داخل 18 قدم 
پنالتی بگیرد. علی کریمی این کار ها را در زمین 
خیلی خــوب انجام می داد و اگــر کمی جلوتر 
هم بازی می کرد حتی می توانســت چند دوره 
آقای گل لیگ هم شــود. زمــان ما باید خیلی 
زحمت می کشــیدی و در هر بازی گل می زدی 
تا عکست را یکی، دو تا مجله هفتگی چاپ کند 
اما الآن بازیکن با دو بار تعویض شــدن و چند 
دقیقــه بازی، در همــه روزنامه ها عکس هایش 
چاپ می شــود. فوتبالیســت تا زحمت نکشد 
و تمرین نداشــته باشد پیشــرفت نمی کند. ما 
هفته ای سه روز با پرسپولیس تمرین می کردیم 
و خودم هم دو روز می رفتم بانک ملی جداگانه 

تمرین می کردم.
چه تمرین هایی؟

 با توپ از وســط زمین حرکت می کردم 
و به سمت دروازه ضربه می زدم. اینقدر این کار 
را انجام می دادم تا در مســابقه راحت از حریفم 

بگذرم.
ناصــر محمدخانی اگر امــروز بازی 

می کرد قیمتش چقدر بود؟
 جواب ســؤال شما را باید آنهایی بدهند 
که فوتبال مرا دیده اند. من در همه ســال هایی 
که بــرای پرســپولیس بازی کردم بیشــتر از 
6 میلیــون تومان نگرفتم. اما الآن شــنیدم که 
قراردادهای بعضی بازیکنان به بالای 10 میلیارد 
هم می رسد. شــاید اگر الآن بازی می کردم من 

هم همان اندازه می گرفتم.
شرایط پرسپولیس را با آمدن کالدرون 

چطور می بینید؟
 قطعاً کارش ســخت است چون تیمی را 
تحویل گرفته که سه دوره پشت سر هم قهرمان 
لیگ شــده است اما هنوز ســر تمرین نرفتم و 
قرار شــده با مجتبی محرمی یک روز برویم و 
از نزدیــک کارش را ببینیم. در حال حاضر هم 
نمی توان اظهارنظر دقیقی داشــت و باید 5، 6 

هفته ای از لیگ بگذرد.
برخلاف  که  اســت  خوب  خیلی  این 
برخی پیشکســوتان چــون تمرینات را 

ندیدید، اظهار نظری نمی کنید.
 به مربــی جدیــد باید زمــان داد و تا 
بازی های پرســپولیس را نبینیم اصلًا حرفه ای 

نیست که انتقادی کنیم.

پرسپولیس مثل هر سال خروجی هایی 
مثل سروش، مصلح،  بازیکنانی  داشــت، 

شریفی و...
 به نظرم ســروش روزهــای اولی که به 
پرســپولیس برگشــته بود، خوب کار نمی کرد 
اما کم کم تأثیرگذاری اش را نشــان داد و این 
اواخر خیلی هم خوب شــده بــود اما حیف که 
قدر خودش را ندانست. او سربالا بازی می کند و 
پاس هــای عمقی خوبی هم می دهد و به اعتقاد 
من می توانست برای تیم ملی هم بازی کند اما 
به هر حال باید به تفکرات سرمربی تیم احترام 
گذاشــت و اجازه داد بازی ها شروع شود بعد از 
آن اگر اشــکالات فنی وجود داشت درباره اش 
حرف زد. ما ســال ها خودمان بــازی کردیم و 

همیشه انتظار حمایت داشتیم.
وقتی حضــور طارمی در لیگ پرتغال 
پرسپولیس سراغ یک مهاجم  قطعی شد، 

خارجی رفت.
 طارمی خیلی به کار پرسپولیس می آمد. 
این درســت که هواداران از او دلخور بودند اما 
حتماً او را می بخشیدند. مهدی سرعتی است و 
گام های بلندی دارد و دونده و سرزن هم هست. 
به هر حال تصمیم گرفت به اروپا برود و برایش 
آرزوی موفقیت می کنــم. اما وقتی یک مهاجم 
31 ساله را می آورند باید خیلی خوب باشد. اگر 
نتواند بار پرســپولیس را در خط حمله بردارد و 
متوسط باشد مهاجم ایرانی بهتر است. اینطوری 

با این وضعیت دلار هزینه هم نمی کنند.

در واقع بعد از جذب بودیمیر و اینکه 
او نتوانســت کارآیی لازم را داشته باشد 
حساســیت ها روی خرید مهاجم خارجی 

بیشتر هم شده است.
 بودیمیــر فیزیک خوبی داشــت و با آن 
قد و هیکل می توانســت از توان سرزنی اش هم 
اســتفاده کند. به نظرم پرســپولیس مهاجمی 
مثل کی روش اســتنلی ســپاهان را می خواهد. 
بازیکنی شــوتزن و دریبل زن که اگر فصل قبل 
در پرسپولیس بود بالای 20 گل می زد. اما خب 
امیر قلعه نویی آنقدر باهوش و زرنگ اســت که 

چنین مهاجمی را به سادگی از دست ندهد.
البته علیپور مانده و مثل ســال های 

گذشته انتظارها از او زیاد است.
 من با علیپور زیاد حرف زدم. به او گفته 
بودم که برای آقای گل شدن و مؤثر بودن باید 
بیشــتر تمرین کرد. به او گفتــم هیچ وقت در 
گلزنی اشباع نشود. اگر یک گل زد برای دومی 
تــلاش کند و اگر دومی را زد به فکر هت تریک 
باشد. به او گفتم تو بازیکن بی حاشیه ای هستی 
و خیلی جــای پیشــرفت داری، هیچ وقت در 
زمین با داور کل کل نکن. علیپور بچه خوبی هم 
هست و مطمئنم با تمرینات اختصاصی بیشتر 

عملکردش خیلی هم بهتر خواهد شد.
پرســپولیس می تواند برای چهارمین 

سال متوالی قهرمان لیگ شود؟
 بــه نظرم امســال تیم های ســپاهان و 
تراکتورسازی خوب هســتند و پرسپولیس هم 
قطعاً جزو مدعیان خواهد بود اما باید چند هفته 

از لیگ بگذرد تا اظهارنظر بهتری داشت.
با تیم پیشکسوتان تمرین می کنید و 
شــنیدیم تمرینات این تیم هم چند وقت 
پیش از ســوی آقای پروین به خاطر جر و 

بحث دو، سه پیشکسوت تعطیل شد.
 خیلی خوب اســت که این تیم تشکیل 
شده و به قول علی آقا بچه های قدیمی دور هم 
جمع می شوند و حال و هوایشان عوض می شود. 
یک بار هــم بحثی به وجود آمــد که علی آقا 
ناراحت شــد و حالا امیدواریم دوباره تمرینات 

آغاز شود.
زمان آغاز لیگ هنوز مشخص نیست 
و خیلــی تیم ها از ایــن موضوع ناراحت 

هستند.
 ایــن اتفاق اصــلًا خوب نیســت چون 
تیم ها برای دوران بدنســازی پیش از فصل شان 
برنامه ریزی می کننــد و هر چه زمان آغاز لیگ 
به تعویق بیفتد شرایط بدنی بازیکنان هم از فرم 

مطلوب خارج می شود.
آقای مصطفــوی در برنامه تلویزیونی 
گفت که فیفا تا نهم شهریور به فدراسیون 
بانوان  ایران فرصت داده تا شرایط حضور 

در ورزشگاه ها را فراهم کنند.
 بــه نظر من اتفاق خوبــی خواهد بود و 
توهین در ورزشگاه ها کمتر می شود چون همه 
می دانند آن خانم هایی که به ورزشگاه می آیند 
هــم از خانواده خودشــان هســتند. البته باید 
جایــگاه خوبی به آنها اختصاص داده شــود تا 

رفت و آمدشان راحت باشد.

وقتی روی مستطیل سبز پا به توپ به سمت دروازه حریف می رفت سکونشین ها نیم خیز می شدند چون مطمئن بودند که شاهد یک صحنه 
جذاب فوتبالی خواهند بود. محمد خاکپور درباره او اظهارنظر جالبی داشت. او مدعی بود که حرکات ناصر داخل زمین مثل یک اسکی باز است که 
روی چمن اسکی می کند. فوتبالی ها و آنها که دهه شصت را به یاد دارند، خوب می دانند که ناصر محمدخانی مهاجم آن سال های پرسپولیس 
و تیم ملی توان عبور از هر خط دفاعی را داشت. با او درباره شرایط این روزهای پرسپولیس و بخصوص وضعیت خط حمله آنها صحبت کردیم.

برای خط حمله سه گزینه داریم
کالدرون: سیدجلال 

حرفه ای است، قبولش دارم
گابریل کالدرون قبل از آغاز تمرین دیروز 
)یکشنبه( پرســپولیس در جمع خبرنگاران 
گفت: از تیمم خیلی راضی هستم و بازیکنانم 
خیلی خــوب کار می کنند. آنها در بازی هایی 
که انجام می دهیم، هر دفعه بهتر از بازی قبل 
بازی می کنند و با توانایی شاگردانم کاملاً آشنا 
شــده ام. در خیابان هم از رفتــار مردم راضی 
هســتم، آنها خیلی خوب هســتند. از غذا و 
موزیک ایرانی هم راضی هستم و اکنون فقط 

باید برنده باشیم.
سرمربی پرســپولیس درباره اینکه احمد 
نوراللهــی را به عنوان کاپیتان اول تیم انتخاب 
کرده و دلیل آن را غیبت ســیدجلال حسینی 
و حســین ماهینی در هفته هایی ابتدایی اعلام 
کرده است در حالی که پزشک تیم گفته است 
حسینی مشــکلی برای همراهی پرسپولیس 
ندارد، گفت: خیر، من کاپیتان را انتخاب نکرده ام. 
کاپیتان اول تیم ما سیدجلال حسینی است و 
اگر او نباشــد، کاپیتان تغییر می کند. فعلاً این 
بازیکن کاپیتان ماســت، مگر اینکه او آمادگی 
این را نداشته باشد که در ترکیب باشد. در حال 
حاضر مشخص نیست که او آمادگی دارد یا نه 
اما به دلیل مصدومیتی که دارد، کمی شرایط 
سخت است. با این حال او کاپیتان اول ماست 
و در صورتی که در ترکیب نباشد، اتفاق دیگری 

رخ می دهد.
»کالدرون بارها از سیدجلال حمایت کرده 
اما انگار او جایی در تفکرات تاکتیکی اش ندارد و 
بیشتر بازیکنی نیمکت نشین محسوب می شود.« 
کالــدرون در این مورد هم به خبرنگاران گفت: 
سیدجلال حسینی یک بازیکن حرفه ای است و 
من او را بسیار قبول دارم. او یک بازیکنی است 
که خیلی حرفه ای رفتار می کند و با اینکه سنش 
بالاســت اما در عین حال آمادگی بالایی دارد و 
رفتاری حرفه ای هم از خود نشــان می دهد. او 
در آینده شــادی بیشتری به ما خواهد داد و با 
اینکه آخرین سال های دوران حرفه ای اش است 

اما همچنان در کنار ما با قدرت حضور دارد.
وی درباره انتخاب مهاجم خارجی پس از 
رد شدن مایگا در تست های پزشکی گفت: این 
تصمیم پزشک باشگاه بوده است و مدیرعامل 
باشگاه نیز در حال مذاکره با برخی گزینه هاست. 
ما سه گزینه داریم که یکی از آنها برزیلی است.

ســرمربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره 
مشخصات مهاجم مدنظرش گفت: من بازیکنی 
را می خواهم که مشخصات خاصی داشته باشد و 
دوست ندارم بازیکن قرضی بگیریم. من لیستی 
به باشــگاه داده ام که باشــگاه در این خصوص 

تصمیم می گیرد.
کالدرون در خصوص اینکه آیا باز هم قرار 
است بازیکنی از لیست پرسپولیس کنار گذاشته 
شود، گفت: نه، فعلاً برای یک بازیکن خارجی 
جای خالی داریم و کسی هم قرار نیست بیرون 

برود.

بعد از کشــدار شدن موضوع تست 
پزشــکی مودیبو مایگا به نظر می رسید 
داســتان جذب او توســط پرسپولیس 
بودار شــده باشد. مایگا بامداد پنجشنبه 
بــه تهران رســید اما وقتی تســت های 
پزشکی اش طولانی تر از حد معمول شد 

می شد احتمال داد خبری شده.
بعد از شــایعاتی که از صبح دیروز 
)یکشنبه( در رسانه ها پیرامون رد شدن 
مایگا در تســت های پزشــکی به گوش 
می رسید سرانجام ساعت 8 : 17  دقیقه 
سایت رسمی باشــگاه پرسپولیس اعلام 
کرد: »مودیبو مایگا طی روزهای گذشته 
بررسی های پزشکی را زیر نظر ایفمارک 
و مراکز معتمد باشگاه پرسپولیس پشت 

سر گذاشت. 
ســلامت این بازیکــن مالیایی که 
مــورد نظر ســرمربی تیم بــود در این 
بررســی ها تأیید نشد و وی قادر به پاس 
نظر  مد  پزشــکی  پروتکل های  کــردن 
فوتبال ایــران نبود. به ایــن ترتیب به 
اطلاع هواداران عزیز و رسانه های محترم 
می رساند؛ مذاکره نهایی با این بازیکن و 

طبعاً عقد قرارداد با وی منتفی است.«
ســایت ورزش سه نوشــت: »مایگا 
سه مرحله از تست پزشکی را پشت سر 
گذاشــت تا به صورت کامــل با تأییدیه 
پزشــکی قرارداد سفت و ســختی را با 
پرســپولیس منعقد کند امــا حالا خبر 
می رســد ایفمارک این بازیکن را از نظر 
پزشــکی تأیید نکرده تــا اینگونه جذب 
مهاجــم اهل مالی با نظــر هیأت مدیره 

منتفی شود.
گویا مایــگا مصدومیت کهنه ای در 
مچ پای خود داشــته و به همین دلیل 
نتوانســته به طور کامل همه تست ها را 
با موفقیت پشت ســر بگذارد، به همین 

دلیل پرونده حضور بازیکن سابق وستهم 
در ایران بسته شد. به نظر می رسد تراکم 
اســتخوان در مچ پای این بازیکن باعث 
عدم تأیید در تســت های پزشکی شده 
است. موضوعی که حتی تعجب مایگا را 
به همراه داشته و او به مدیران باشگاه در 
این رابطه گفته است: »من مدت ها است 
که با این مشکل بازی می کنم و می توانم 
به شما تضمین بدهم که نمایش خوبی 
داشــته باشم و هیچ مشــکلی به وجود 

نخواهد آمد.«
در ایــن ارتباط گابریــل کالدرون 
در مصاحبه عصر دیروزش در حاشــیه 
تمرین گفت: »دکتر گفته از نظر پزشکی 
آمادگی ندارد و باید فکر دیگری بکنیم. 
در 48 ساعت آینده مدیرعامل راهکاری 
برای این مشــکل پیــدا می کند. وقتی 
دکتــر می گوید نه، مــن تصمیم گیرنده 
نیســتم و تصمیــم با باشــگاه اســت. 
مدیرعامل از دیشــب )شــنبه شب( با 
گزینه هایــی صحبت می کننــد. یکی از 
گزینه های جانشــینی برزیلی است. سه 

گزینه داریم.«
کالــدرون در مــورد اینکــه ایــن 
گزینه ها را شــما معرفــی کردید گفت: 
»مــن ویژگی های خاصــی از بازیکنان 
می خواهم. دنبال بازیکن قرضی نیستم. 
گزینه هایی به باشگاه دادم تا خودش آن 

را پیگیری کند.«
بعــد از این ماجرا خبرگزاری فارس 
خبر داد پرسپولیس دوباره سراغ گزینه 
برزیلــی کالدرون رفته تــا از او تخفیف 
بگیرد. مسئولان باشگاه پرسپولیس پیش 
از این با یک مهاجم برزیلی )اندرســون 
دســوزا لوپز( مذاکراتی انجام دادند اما 
به دلیل بالا بودن مبلغ پیشــنهادی این 

بازیکن این مذاکرات متوقف شد.

مصدومیت کهنه و تراکم استخوان در مچ پا

مایگا در تست پزشکی رد شد
 پرسپولیس دوباره دنبال مهاجم برزیلی

من با علیپور 
زیاد حرف 

زدم. به او گفته 
بودم که برای 

آقای گل شدن 
و مؤثر بودن 
باید بیشتر 
تمرین کرد. 
به او گفتم 

هیچ وقت در 
گلزنی اشباع 

نشود. اگر یک 
گل زد برای 
دومی تلاش 
کند و اگر 

دومی را زد به 
فکر هت تریک 

باشد. به 
او گفتم 

تو بازیکن 
بی حاشیه ای 

هستی و خیلی 
جای پیشرفت 

داری، 
هیچ وقت در 
زمین با داور 
کل کل نکن.

بازیکنان  از  یکی  کریمی  ســعید 
زیر23 سال و البته جوان ترین بازیکن 
پرســپولیس بــود که کالــدرون او را 
نخواســت و از لیســت کنار گذاشت. 
بعد از این اتفاق گفته شد این مهاجم 
جوان قصد دارد به صورت قرضی راهی 
تیم دیگری شــود اما گویا قراردادش 
با پرســپولیس را فســخ کرده و جدا 
شده اســت. گفته می شود این مهاجم 
که در جام حذفی هــم یک گل برای 
پرسپولیس به ثمر رســاند قصد دارد 
به شــاهین بوشــهر بپیوندد اما برای 
این کار یک مشــکل بــزرگ دارد. هر 
چند او قــراردادش با پرســپولیس را 
فســخ کرده اما نامش در لیســت تیم 

امیــد پرســپولیس بــرای رقابت های 
لیگ امیدهــای تهران قــرار دارد. در 
واقع اگر قرار باشــد کریمی با باشگاه 
بوشــهری قرارداد ببندد باید نام او را 
از لیســت تیم امید پرسپولیس خارج 
کنند تا بتوانــد کارت بازی لیگ برتر 
بگیــرد. کریمــی در حالی از لیســت 
پرسپولیس کنار گذاشته شد که اواخر 
فصل گذشته گفته می شد برانکو او را 
می خواهد و نســبت به بقیه جوان های 
فصــل قبل نظــر نــدارد. کریمی در 
دیدار جام شــهدا مقابل ســایپا برای 
پرســپولیس در ترکیب اولیه به میدان 
رفت اما بعد از آن همراه با درویش وند 

از لیست تیم کنار گذاشته شد.

با شلوغ شــدن تمرین پرسپولیس و 
مجبور  کالدرون  بزرگســال،  نفرات  تعدد 
به خط زدن ســه بازیکن خود به نام های 
ســروش رفیعی، شــایان مصلح و مهدی 
شــریفی شــد. کالدرون در نوبت دوم دو 
بازیکن زیر 23 ســالش یعنــی ابوالفضل 
درویش وند و ســعید کریمــی را هم کنار 
گذاشــت. اما این آخرین اصلاحات او در 
کادر بازیکنانش نبود و سرمربی آرژانتینی 
سرخ ها نام محمد حسینی هافبک میانی 
جوان خود را هم از لیست بیرون گذاشت. 
حسینی که از تیم امید پرسپولیس به تیم 
اصلی رســیده بود در اردوی آماده سازی 
ترکیه هم شــرکت کرد و حدود یک ماه 
در تمرینــات پیش فصل ســرخ ها حضور 

مســتمر و فعالی داشت. او حتی در دیدار 
با ســایپا در جام شــهدا در ترکیب اصلی 
به میــدان رفــت و یک نیمه هــم برای 
پرســپولیس بازی کرد اما ظاهراً کالدرون 
او را نپســندیده و کنار گذاشته است. در 
اینجاســت که حسینی  عین حال جالب 
گفته نمی خواهد به تیم امید پرسپولیس 
برگردد، هر چند نام او در لیست امید هم 
دیده نمی شــود. این بازیکن جوان گفته 
می خواهد خــودش را ســرباز کند تا به 
یکی از تیم های بزرگســال نظامی برود و 
در آنجا فوتبالش را ادامه دهد. حسینی تا 
آخر هفته گذشته در تمرینات پرسپولیس 
حضور داشــت اما برای تمرینات شنبه در 
ورزشگاه شهید کاظمی دیده نشده است.

روز گذشــته نوشــته بودیم که به 
پرسپولیس  کاپیتان  فراوان سه  احتمال 
یعنی ســیدجلال، ماهینی و عالیشاه بنا 
به دلایل مختلف فصل تــازه را از روی 
نیمکت شــروع خواهند کرد. در چنین 
موقعیتی طبیعی است نفری که بیشترین 
سابقه را داشته باشد طبق روال انتخاب 
کاپیتان در پرسپولیس و بیشتر تیم های 

ایرانی بازوبند را به بازو خواهد بست. در 
واقع طبیعی اســت کــه احمد نوراللهی 
در صورت نیمکت نشــینی سه بازیکن 
فــوق در صورت حضور در ترکیب اصلی 
بازوبند را به بازو ببندد. این اتفاقی است 
که نه به خواسته یا دستور کالدرون بلکه 
با در نظر گرفتــن روال طبیعی انتخاب 
کاپیتان در پرسپولیس صورت می گیرد.

ایــران ورزشــی - »مــا در اهواز بــا یکدیگر 
خداحافظی کردیم و او به همه ما خســته نباشــید 
گفت و بابت موفقیت های به دســت آمده از همه ما 
تشــکر کرد.« این مهم ترین و احتمالاً مغفول ترین 
جمله از مصاحبه نســبتاً مفصل روز شــنبه کمال 
کامیابی نیا با خبرگزاری فارس اســت که هیچ کس 
به آن توجه نکرد. هافبک دفاعی پرسپولیس در این 
مصاحبه صراحتاً گفته اســت برانکو روز بازی فینال 
جام حذفی در اهواز یعنی دیدار جنجالی و پرحاشیه 
پرســپولیس - داماش از بازیکنان خداحافظی کرده 

و جدایی اش را به شاگردان خود اعلام کرده است.
این مســابقه روز 12 خرداد برگزار شد و قبل 
از آن تنها شــایعاتی درباره دلخوری برانکو به خاطر 
عدم دریافت مطالباتش از باشگاه به گوش می رسید 
اما هیچ کس نمی توانست خبر جدایی او را باور کند 

و رسانه ها نیز اصلًا به این مسأله نمی پرداختند.
ایــن اتفــاق در حالی جالب به نظر می رســد 
کــه برانکــو روز 26 خردادماه یعنــی دو هفته بعد 

از فینــال جام حذفی نامه خداحافظی را نوشــت و 
رسماً جدایی اش را اعلام کرد تا باشگاه پرسپولیس 

و میلیون ها هوادار این تیم را شوکه کند.
جالــب اینکه در این دو هفتــه یعنی از فینال 
حذفی تا روزی که برانکو رســماً خداحافظی اش را 
اعلام کند نیز احتمال جدایــی برانکو اصلًا پررنگ 
نبود و تنهــا مطالبی درباره دلخوری او از باشــگاه 
و نامه اولتیماتومش دربــاره دریافت مطالبات مالی 
به گوش می رســید. موضوع وقتی جالب تر می شود 
که بازیکنان پرســپولیس نیز در طول این دو هفته 
به شــدت تودار بودند و مخفی کاری کردند تا هیچ 
رســانه ای از جدایی برانکو خبردار نشــود. در واقع 
آنها این مســأله و خبر مهم را بــروز ندادند و تنها 
در روزی کــه برانکو خودش این خبر را اعلام کرد، 
با انتشار پســت هایی در صفحه اینســتاگرام خود 
بدون اینکه نشــان دهند شوکه شــده اند با برانکو 
خداحافظی و برای او آرزوی موفقیت کردند. مسأله 
اعلام خداحافظی برانکو از بازیکنان در اهواز زمانی 
اهمیت پیدا می کند که بدانیم او از قبل تصمیمش 
بر جدایی از پرسپولیس را گرفته بود هر چند بعد از 
اعلام رسمی اظهارات متناقضی در این باره داشت. 
برانکو بعد از جدایی در اولین مصاحبه با رسانه های 
داخلی )مصاحبه با ســایت آنتن( اعلام کرد از قبل 
تصمیمش مبنی بر جدایی از پرســپولیس را گرفته 
بوده و این تصمیم کاملًا فوتبالی بوده و هیچ ربطی 
به مسائل مالی نداشته اما بعد از حدود دو، سه هفته 
وقتی بعد از دیــدار وکلای او و نمایندگان حقوقی 
پرســپولیس فهمید قرار نیســت به این راحتی ها 
پولش را بگیرد در مصاحبه ای آتشین با خبرگزاری 
تســنیم اعلام کرد بی تدبیری مســئولان باشــگاه 
پرســپولیس در پرداخت مطالبات او و دستیارانش 

دلیلی اصلی جدایی اش از پرسپولیس بوده است.

همانطــور کــه کمدیــن اســتقلالی از مجری 
پرســپولیس عقب نماند و کری های هواداری اش را 
رســانه ای کرد، باشگاه پرســپولیس هم از استقلال 
عقب نماند و رفت دنبال شــکایت از فردی که رسماً 

به لوگوی این باشگاه اهانت کرد.
روز شنبه و ســاعاتی بعد از به پا خاستن مهلکه 
توهین مجری شبکه سه به لوگوی باشگاه استقلال و 
واکنش هایی که به همراه داشت، یک بازیگر-کمدین 
استقلالی در راستای حمایت از باشگاهش و کوبیدن 
آن مجری، فیلمی در فضای مجازی اش منتشر کرد، 
اما متأســفانه او نیز پا را فراتر از ادب گذاشــت و به 
لوگوی باشگاه پرسپولیس بی ادبی کرد. سامان گوران 
کــه گهگاه بــا اظهارنظرهای آنتی پرسپولیســی اش 
موجی در شــبکه های مجــازی راه می اندازد، با این 
اقدام خود خشــم هواداران پرسپولیس را برانگیخت 
و بســیاری از هواداران و پیشکسوتان پرسپولیس با 
انتشار پستی مشــترک در توصیف حیوان افسانه ای 
حاضر در لوگوی پرسپولیس حرکت گوران را تقبیح 

کردند. در متن این پست مشترک آمده بود: »لوگوی 
پرســپولیس برگرفتــه از موجودی افســانه ای به نام 
شــیردال اســت که تنش از شیر و ســرش از عقاب 
)دال( می باشــد. لطفاً از تمدن اصیل ایرانی اطلاعی 

ندارید اظهارنظر نفرمایید.«
این پست دست به دست شد تا پرسپولیسی ها در 
اقدامی میلیونی جواب گوران را داده باشــند، اما این 
ته ماجرا نبود و باشگاه پرســپولیس هم برای اینکه 

نشان دهد از استقلال کمتر نیست وارد معرکه شد.
ابتــدا در خبرگزاری هــا خبر آمد این باشــگاه 
از گوران شــکایت کرده و بعد از آن باشــگاه رسماً 
اطلاعیــه ای داد که در آن اعــلام کرد قصد پیگیری 
حقوقی این ماجرا را دارد. در اطلاعیه باشــگاه آمده: 
»باشــگاه پرســپولیس قبل از هر چیز بر این عقیده 
خود تأکید می ورزد کــه احترام به رقیبان یک اصل 
است و فوتبال باید محلی برای تمرین رقابت در کنار 

رعایت اخلاق، جوانمردی و عدالت باشد.
اظهارات توهین آمیز روز شنبه یکی کمدین ها، 
نه فقط توهین به میلیون ها هوادار دلسوز پرسپولیس 
که بی احترامی نسبت به تمام مردم ایران بود. باشگاه 
پرســپولیس اقدام های خود برای پیگیری حقوقی و 
قضایی را از صبح دیروز )یکشــنبه( آغاز کرد و آن را 

تا حصول نتیجه ادامه خواهد داد.
بی تردید چنین اظهارنظرهایی از ســوی افرادی 
کــه جایگاه حقوقی خاصی هم ندارند، باعث آزردگی 
روح جامعه می شــود، چنانکه این بار هواداران خوب 
پرسپولیس و بســیاری دیگر از هموطنان کشورمان 
را فــارغ از تعصب های رنگی، متأثــر و غمگین کرد. 
چنین کنش هایی به طور قطع خدشــه ای به بزرگی 
پرســپولیس وارد نمی سازد ولی باشــگاه بر اساس 
وظیفــه ذاتی خود، آن را پیگیری می کند. امیدواریم 
در آینده شاهد تکرار مواردی از این دست نباشیم.«

کمال کامیابی نیا لو داد

برانکو در اهواز خداحافظی کرده بود

دردسر تازه برای بازیکن مازاد پرسپولیس

کالدرون محمد حسینی را هم نخواست

انتخاب سرمربی نه، انتخاب خودکار کاپیتان

از پست مشترک پیشکسوتان تا شکایت باشگاه

حمله پرسپولیسی ها به گوران؛ فرق شیردال و گاو

مصاحبه

با احترام به همه هواداران پرسپولیس 
و احتمالاً آن دســته از جوانان شیفته این 
تیم که در نظرســنجی سایت نود شرکت 
کــرده و تیم منتخب تاریخ پرســپولیس 
را انتخــاب کرده انــد باید بگویــم ناصر 
محمدخانــی چیــز دیگری اســت. یعنی 
اگر مــن بــودم، در خط حملــه به جای 
علــی دایی و مهدی طارمــی، دو مهاجم 
بزرگ تاریخ باشــگاه را انتخاب می کردم؛ 
اولی زنده یاد همایون بهزادی، ســرطلایی 
محبــوب و محجوب که جفای زیادی دید 
و دیگــری ناصر محمدخانی که یک اتفاق 

تلــخ غیرفوتبالی بر آن همــه محبوبیت 
فوتبالی اش سایه افکند.

بهزادی  همایون خــان  فوتبــال  من 
را ندیــده ام اما یقین دارم اگر قرار باشــد 
11بازیکــن برتر تاریخ باشــگاه را انتخاب 
کنم حتماً آن جلو جایی برای او باز خواهم 
کرد. این را نه به خاطــر آن تمبر معروف 
که 5 ســرزن برتر دنیا را یکجا جمع کرده 
بود، نه به دلیل حضور موفق در تیم ملی و 
قهرمانی های تاریخ ساز جام تخت جمشید و 
نه حتی به خاطر هت تریک دربی سال 52، 
بلکه به خاطر پکیجی از تمام محسنات یک 
انتخاب می کنم؛  فوتبالیســت به تمام معنا 
تحصیلکرده،  خوش تیپ،  فوتبالیست  یک 
متفکــر و فوق العاده فنــی و توانمند که 

منش باشــگاه شاهین را تا روزی که زنده 
بود تکرار می کرد و حامی آن بود.

از زنده یاد همایون بهزادی می شــود 
ســطرها نوشــت و با گل های شاعرانه اش 
همچنــان زندگی کرد، اما بگذارید از دهه 
40 و 50 به دوران جنگ و فوتبالیست های 
اورکت پــوش آن دهــه برســیم؛ به ناصر 
محمدخانی؛ اعجوبه ای که تکرار نمی شود؛ 
فوتبالیســتی که مثل یــک ماهی قزل آلا 
خشــمگین  رودخانــه ای  پیچ و تــاب  در 
دســت نیافتنی بود و از دســت همه سُر 
می خــورد؛ مهاجمــی که همیشــه روی 
پنجه می دوید و مثل بــرق دریبل می زد 
و شــبیه رعد کوبنده بود؛ دریبل هایی از 
جنس و رنگ متفاوت که حتی سال ها بعد 

نیز مد نشــد و به نام ناصر ماند و در خاطر 
فوتبالی ها ثبت شــد. باور کنید اغراقی در 
کار نیســت. تعارف هم نداریــم. به ناصر 
محمدخانــی حتماً بایــد به عنوان یکی از 
پرســپولیس  پرافتخار  تاریخ  بهترین های 
نگاه کــرد و یک جای ویــژه برایش نگه 
داشــت. نمی دانم در آمــار گلزنی کجای 
بهترین های تاریخ باشگاه است یا اصلًا در 
چند قهرمانی ســهیم بوده؟ اصلًا چرا باید 
مهم باشــد؟ انتخاب ناصر بــرای این تیم 
منتخب یک، انتخاب به شــدت دلی است. 
کاری به آمــار و ارقام ندارد. به جام ها هم 
نگاه نمی کند. کافی است به مرور خاطرات 
فوتبالیســت های دهه 60 از ترکتازی های 
ناصــر در زمین حریف توجــه کنید. باید 

ســراغ بازیکنان نســل بعد و بعدتر ناصر 
بروید و از آنها درباره تماشای بازی های او 
در استادیوم آزادی بپرسید. از روزهایی که 
به قول خودش پرسپولیس کاری می کرد 
تا کمتر تن تان به آن ســکوهای سیمانی 
بچســبد و قالب آن را بگیرد. از آن شــور 
تمام نشــدنی در پا به توپ هایی که برای 
هر حریف نابودکننده و برای ما لذت بخش 
و دلربا بود. بله، ناصر محمدخانی انتخاب 
مــن و احتمــالاً بســیاری از همســن و 
سال های من و صد البته یک نسل قبل تر 
از من اســت که هیچ کدام مان حال حضور 
در این نظرسنجی های اینترنتی را نداریم 
وگرنه کیست که آن همه هنر و خلاقیت 

دلفریب را پاس ندارد و در سایه بنشاند؟

جای خالی دو هنرمند در تیم منتخب تاریخ پرسپولیس
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شکایت احمدزاده از 
گوران

احمــدزاده صبح  فرشــاد  وکیل 
دیروز )یکشــنبه( با حضــور در دفتر 
خدمــات قضایی، به صورت رســمی 
شــکایتی را علیه سامان گوران تنظیم 
کرد و قرار است تا حصول نتیجه نهایی 
این مسأله پیگیری شود. گفتنی است 
روز شنبه یکی از مجریان تلویزیون از 
لوگوی تیم اســتقلال انتقاد کرد و در 
پی آن گوران در صفحه شخصی خود 
اظهارات تندی علیه باشگاه پرسپولیس 
و برخی از بازیکنان فعلی و سابق این 
تیم به زبان آورد که این مســأله باعث 

شد علیه او شکایت صورت بگیرد.
 

بیماری انصاری
پرســپولیس تمریــن نوبت صبح 
یکشنبه اش را در سالن بدنسازی انجام 
داد که بازیکنــان در این تمرین به کار 
با تجهیــزات مختلف، زیــر نظر مربی 
بدنســاز پرداختند. البته در این میان، 
دروازه بان ها بخشی از برنامه خود را در 
زمین چمن به اجرای تمرینات بدنی و 
تکنیکی گذراندند. محمد انصاری هم با 
وجــود حضور در محل تمرین، به دلیل 
کسالتی که داشت، استراحت کرد ولی 

 در تمرین نوبت عصر حضور داشت.
 دعوت  ای اف سی

 از کالدرون
کنفدراسیون فوتبال آسیا با ارسال 
نامــه ای برای باشــگاه پرســپولیس از 
دعوت  کالدرون  گابریل  تیم،  ســرمربی 
کرده است تا طی روزهای 4 و 5 سپتامبر 
)13 و 14 شهریور( در گردهمایی مربیان 
برتر قاره آسیا در شانگهای چین شرکت 
کند. در نامه ارسالی اعلام شده است که 
با همکاری کنفدراســیون  این همایش 
فوتبال آســیا و فدراسیون فوتبال چین 
و با هدف به اشــتراک گذاری تجربیات 
مربیان برتر قاره برگزار می شــود و 20 
نفر از مربیان برجسته قاره در آن حضور 
پیدا خواهند کرد. اندی راکســبورگ از 
کارشناســان صاحبنام توسعه فوتبال در 
جهان که عنوان مدیر فنی کنفدراسیون 
را بر عهــده دارد، هدایت این همایش را 

بر عهده خواهد داشت. 
 

تکذیب انتصاب مدیر 
اداری مالی

اژدر شــهابی مدیر روابط عمومی 
باشــگاه پرســپولیس اعلام کرد: »در 
روزهای اخیر از ســوی برخی رسانه ها 
و شبکه های اجتماعی، عنوان شده بود 
که مدیر مالی و اداری باشــگاه معرفی 
شده اســت که این خبر کذب است و 
نشــر چنین اخباری هیچ سودی برای 

باشگاه و هواداران نخواهد داشت.«
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